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Het grootste vraagstuk binnen Gods eindtijd Kerk is
opgelost door Habakuks visioen. Wat Habakuk ervoer
was slechts een type van de vervulling in de eindtijd. Er
was een massale rebellie binnen Gods tempel en natie.
Habakuk deed een beroep op God om hulp. Het scheen
alsof Hij niet reageerde. Maar dat deed Hij wel en op
een totaal onverwachte manier. Toen Habakuk Gods
reactie zag, werd hij doodsbang en tegelijk geïnspi-
reerd. Het slechte nieuws was het slechtste dat ooit
bekend gemaakt was. En het was bestemd voor Gods
Kerk en Israël in deze eindtijd. Maar het goede nieuws
dat volgde was zo inspirerend, dat Habakuk zich voelde
alsof hij zou kunnen springen als een hert!

U moet beslist begrijpen waarom deze profeet zo
geroerd werd door deze profetieën.
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De sleutelom het boek van Habakuk te begrijpen, bestaat uit het zien
van wat Habakuk zag zowel persoonlijkals ineen visioen. We moe-
ten zijn boodschap voornamelijk voor ONS VANDAAG zien. Wat zag de

profeet? De tijd waarin hij leefde verschilde niet zoveel van onze tijd vandaag.
Het was een tijd waarin op nationaal niveau gezondigd werd in Juda. Op het
moment dat dit boek werd geschreven, zag hij de opkomst van
Nebukadnezar—klaar om Juda te vernietigen. In tegenstelling tot andere pro-
feten voor hem wiens visioenen gecentreerd waren rondom naties en konin-
gen, was Habakuks visioen gerelateerd aan een splitsing binnen de Joodse
religie. De religieuze leiders in Habakuks dagen waren “van het rechte pad”
afgeweken wat betreft Gods wet en vielen de relatief weinig rechtvaardige
Joden, die streefden Gods wet te onderhouden, gewelddadig aan. Habakuk
was diep bezorgd over de situatie. Hij bad vurig om begrip aangaande de
situatie. Hij bad dat God er iets aan zou doen. Maar dat deed God niet.
Habakuk was erg uit het lood geslagen toen God niets deed.

Traditioneel werd het boek van Habakuk door de Joden op Pinksteren
gelezen. In de oudheid zou dit boek gezongenworden (Hab. 3:19). De profeet
Habakuk was een professioneel musicus. We weten dat muziek gebruikt kan
worden om Gods mensen op te beuren of te matigen. Als u het boek grondig
begrijpt, is het niet moeilijk er een Pinksterthema in te zien. Het Pinksterfeest
beeldt het toekomstige huwelijk van de eerstelingen met Christus uit. De naam
van de profeet Habakuk betekent “omhelzen”. Zijn naam verbeeldt een rela-
tie als in een huwelijk. Deze boodschap heeft een heel speciale betekenis voor
de bruid van Christus vandaag.

1Hoofdstuk Een

God richt een nieuw
werk op



God zond Habakuk naar het oude Juda (en schreef het boek voor onze
tijd) om Gods mensen te leren dat we God ofwel volledig liefhebben en Hem
krachtig omhelzen als een toegewijde vrouw haar echtgenoot—ofwel van
Hem verwijderd zullen geraken. Gods natie, of een werkelijk bekeerd per-
soon, moet heel dicht bij God blijven of uiteindelijk een vreselijke vernieti-
ging tegemoet zien.

Dit boek werd oorspronkelijk aan de Joden overgedragen juist voor de
Babylonische gevangenschap en de vernietiging van Salomo’s tempel. Het
was bedoeld als een ernstige waarschuwing aangaande hun op handen zijnde
vernietiging en gevangenneming. De boodschap van Habakuk heeft een grote
betekenis voor zowel de Filadelfia als de Laodicea Kerken, Gods huidige
geestelijkeJoden (Rom. 2:29). Als u de oude Assyriërs (ofwel hedendaags
Duitsland) ziet verrijzen en een scheuring in Gods Kerk ziet ontstaan—dan
staan VERNIETIGING en GEVANGENSCHAPvoor de deur! Is Duitsland aan het ver-
rijzen? Ja! Is er een scheuring in Gods Kerk geweest? Voor hen die het willen
zien, ja! Laten we dieper gaan kijken naar Gods geopenbaarde, nieuwe kennis,
uit het boek van Habakuk.

Een visioen voor de eindtijd

“Toen antwoordde de Here mij: Schrijf het gezicht op en zet het duidelijk
op tafelen, opdat men het in het voorbijlopen zal kunnen lezen. Want wel wacht
het gezicht nog tot de bestemde tijd, maar het spoedt zich zonder falen naar het
einde; als het vertoeft, verbeid het, want komen zal het gewis; uitblijven zal het
niet” (Hab. 2:2-3). De KJV geeft dit vers beter weer: “De Here antwoordde mij,
en zei: Schrijf het gezicht op, en zet het duidelijk op tafelen, opdat HIJ DIE HET

LEEST HET OP EEN LOPEN ZAL ZETTEN. Want het gezicht is nu nog voor een
bestemde tijd, maarTEGEN HET EINDE ZAL HET SPREKEN, en niet liegen: Als het
uitblijft, wacht erop; want het zal voorzeker komen, het zal niet dralen”. God
wilde dat Habakuk zijn visioen op tafelen zou neerschrijven. Hij moest het dui-
delijk maken. Het zou niet verwarrend of verborgen moeten zijn—maar zo sim-
pel dat een kind het zou kunnen begrijpen! De boodschap zou ook zo duidelijk
moeten zijn, dat iedereen die het zou lezen, ermee weg zou kunnen rennen.
HET IS EEN DRINGENDE BOODSCHAP! De Soncino Commentary(p. 219)
zegt dat dit vers “naar het einde snakt” zoals een hardloper een sprint trekt naar
de finish. Dit is een eindtijd boek—“tegen het einde zal het spreken”. Dit
visioen zal u niet voorliegen. De uitdrukking “het zal niet dralen” is met “het
zal niet worden uitgesteld” vertaald als u de Joodse vertaling er op naslaat.
Volgens de JFB commentaar (p. 628) wordt ‘tegen het einde’ door Daniël op
een duidelijker manier uitgedrukt als ‘tegen de tijd van het einde’. Het woord
sprekenzou ook als “uitbarsten als een explosie” gelezen kunnen worden. Dit
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visioen is als een grote verbale explosie naar Gods mensen in de tijd van het
einde. We zouden mogen verwachten dat God dit boek zou openbaren aan de
Kerk die Zijn Werk doet in de laatste dagen. Als Gods mensen dit boek lezen,
moeten ze erop voorbereid zijn te RENNEN. Met het verstrijken van de tijd zal
de boodschap steeds urgenterworden. God zal ons meer openbaren over de
komende verwoesting die aan de horizon opdoemt.

Al Gods mensen moeten zich realiseren
dat het gezicht “voor een bestemde tijd” is.
We zouden niet van streek moeten raken en
denken dat God de dingen niet ten uitvoer
brengt. God heeft volledig de controle over
alle gebeurtenissen. Het visioen zal spreken
op de door God bestemde tijd. Wat is het
visioen? “De last, die Habakuk, de profeet,
gezien heeft. HEERE! hoe lang schreeuw ik,
en Gij hoort niet, hoe lang roep ik: geweld!
tot U, en Gij verlost niet!” (Hab. 1:1-2—
SV). Habakuks visioen was een last voor
hem. Het was zo ellendig dat het hem deed
SCHREEUWENtot God. Maar God scheen niet
te luisteren. Habakuk was getuige van zeer
gewelddadige handelingen. Maar God wilde
het geen halt toeroepen—“Gij verlost niet”. Welke gewelddaden werden
begaan? De echte gewelddaad was GEESTELIJK. Het was de geestelijkegeweld-
dadigheid waarvan Habakuk het gevoel had dat God er niets aan deed!

“Waarom doet Gij mij ongerechtigheid zien, en aanschouwt Gij ellende? Ja,
onderdrukking en geweld zijn voor mijn ogen, en er is twist, en tweedracht ver-
heft zich. Daarom verliest de WET haar kracht, en nimmer komt het recht te voor-
schijn, want de goddeloze omsingelt de rechtvaardige, daarom komt het recht ver-
draaid te voorschijn” (Hab. 1:3-4). De gewelddadigheid herbergt twist en twee-
dracht tussen de mensen—RELIGIEUZE MENSEN! Er waren enkele zeer gewelddadi-
ge twistgesprekken. Waarover? Vers 4 zegt ons dat het over de WET ging! Dit vers
kan niet verwijzen naar de mensen in de wereld vandaag de dag. Zij hebben nooit
echt Gods wet gehouden. Habakuk ziet een scheiding in de godsdienst over Gods
wet. We moeten onthouden dat dit boek primair voor de eindtijd bestemd is. Als
u om u heen kijkt en twist en tweedracht ziet over Gods wet of doctrines, zoals
genezing, wedergeboorte, profetie of het niet langer uitgeven van alle grote boe-
ken van de heer Armstrong, etc., dan is dat het waar Habakuk het over heeft.

Hij zag twee groepen mensen twisten over de wet—“de goddeloze omsin-
gelt de rechtvaardige.” Dit vers kan alleen betrekking hebben op Gods men-
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sen in deze EINDTIJD. We moeten opmerken dat Habakuk deze leiders recht zag
spreken. De meerderheid keert zich af van Gods wet. Zij oordeelden verkeerd.
We kunnen dezelfde toestand zien in Gods Laodicea Kerk vandaag. Velen van
ons waren in die Kerk en baden dat God de problemen zou oplossen en de
Kerk weer “op het rechte pad” zou brengen. Het leek alsof God niet ant-
woordde. Maar dat leekalleen maar zo.

De wet wordt lauw

De term “verliest haar kracht” betekent bekoeld of verlamd worden. Zij
die de macht hadden in Habakuks tijd zorgden ervoor dat de wet ‘lauw’ werd,
om de uitdrukking uit Openbaring 3 te gebruiken. Maar nogmaals, dit boek is
in de eerste plaats voor de eindtijd. Dit vers is hetzelfde verhaal als Openbaring
3:17—de machtigen zijn rijk en hebben zich verrijkt met goederen, maar zijn
geestelijk verarmd; en hetzelfde als Zacharia 3; 2 Thessalonicenzen 2 en het
hele boek Maleachi. Al deze verzen refereren aan hetzelfde eindtijd probleem.

De zin “want de goddeloze omsingelt de rechtvaardige” in vers 4 BETE-
KENT PRECIES WAT HIJ ZEGT. Er zijn enkele rechtvaardige mensen, maar de god-
delozen hebben hen omsingeld en overweldigd. Dit is geen visioen over de
naties van Israël. Maar dit is een gezicht over een religieuze groep die de men-
sen laat “struikelen” over de wet, zoals ook beschreven staat in Maleachi 2:8.
Maar, een van de vreemdste gebeurtenissen in de bijbelse profetie vindt hier
plaats. Habakuk en zijn volgelingen baden tot God dat Hij hun religie weer
terug op het rechte pad zou brengen. Historisch gezien hebben bepaalde konin-
gen, zoals Josia, Gods mensen terug op het rechte pad gezet. Maar in
Habakuks tijd, bracht God Zijn mensen nietop dat pad terug. Omdat God Zijn
Kerk, door de heer Armstrong, naar de waarheid terug bracht in de jaren 70,
bidden en wachten veel mensen in de Wereldwijde Kerk van God (WCG) nu
totdat God het opnieuw allemaal recht zal strijken. ER IS GEEN HERBERT

ARMSTRONG IN DEZE TIJD OM DEKERK WEER OP HET RECHTE PAD TE ZETTEN! God
zegt ons dat Hij de recente fouten van de Kerk niet zal corrigeren zoals Hij in
het verleden heeft gedaan. Uiteindelijk zal God de Kerk in de Verdrukking cor-
rigeren. Maar Hij werkt ook aan iets unieks in de historie van de Kerk.

Vele rechtvaardige mensen in de WCG zijn zeer verontrust over de vele ver-
anderingen in doctrine die hebben plaatsgevonden in de Kerk sinds de dood van
Herbert W. Armstrong. Zij zijn verward omtrent wat zij eraan moeten doen. Vele
werkelijk bekeerde broeders vasten en bidden dat God de Kerk op “het rechte
pad” terug zal zetten, zoals Hij ook deed door de heer Armstrong in de jaren ‘70.
En toch, er zijn vele anderen die het liberalisme, dat door de huidige leiders in
Pasadena is geïntroduceerd, verwelkomen en toejuichen. Deze mensen willen dat
de WCG meer gelijkvormig wordt aan de kerken van deze wereld.
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Een zeer belangrijke vraag die u uzelf tijdens deze crisis moet stellen is:
Zal God de Wereldwijde Kerk stoppenin haar “GROTE” en fatale “afval” van
de leer die door Jezus Christus in de Kerk werd geplaatst? Historisch gezien
bracht God de Kerk twee keer terug op het rechte pad door de heer Armstrong.
Maar Herbert Armstrong stierf op 16 januari 1986 en wacht nu op de opstan-
ding bij Christus’ tweede komst. Is er iemand in de Kerk vandaag, iemand
zoals de heer Armstrong, die de fouten waarmee de WCG doctrines zijn door-
weven kan rechtzetten?

Het boek Habakuk laat zien dat God de WCG en andere Laodicea groe-
pen die de WCG hebben verlaten NIET op het rechte pad terug zal brengen!
Feitelijk zal God de Laodiceërs toestaan zo verstrikt te raken in doctrinaire
fouten, dat alleen de Grote Verdrukking in staat zal zijn hen tot bekering te
brengen! Bent u in de war door alle doctrinaire veranderingen in de WCG?
Bent u verward over wat u eraan moet doen?

Onthoudt dit, het grote probleem van Laodicea is Gods WET. Gods REGE-
RING is gebaseerd op Zijn WET. Dus de mensen die Gods wet houden, onder-
werpen zich ook aan dezelfde regering die de heer Armstrong leerde.
Uiteindelijk gebruikte God hem om het grootste werk te doen—in termen van
aantallen—dat gedaan werd sinds de Kerk door Christus was gesticht! Het
was een werk dat nooit volbracht had kunnen worden zonder Gods WET en
REGERING. De heer Armstrong zei “regering is alles”. Zonder Gods regering
kan de wet niet uitgevoerd worden.

De Global Church is opgericht door voormalige WCG leden. Ook zij heb-
ben de regering die God door de heer Armstrong oprichtte verworpen. Zij wei-
geren zelfs te erkennen dat de heer Armstrong de profetische eindtijd rol van
Elia vervulde (Matth. 17:10-11). Dit is hetzelfde als de heer Armstrong een
bedrieger noemen. Het draait allemaal om een probleem met Gods wet en
regering. (Schrijf, voor meer informatie, om een exemplaar van ons boekje
Gods Familie Regering.)

Het boek Habakuk laat zien dat God iets doet aan de Laodicese GROTE

AFVAL van de waarheid. Te midden van alle doctrinaire opwinding en verwar-
ring, richt God een WONDERBAAR WERK op waarvan u deel kunt uitmaken! Dit
boekje zal u NIEUW BEGRIP uit Habakuk openbaren dat u zal helpen een posi-
tieve stap te doen, terug in Gods Werk!

Een ongelooflijk werk

“Ziet onder de heidenenen let op, en verbaast u, ontzet u, want Ik doe een
werk in uw dagen, dat gij niet zoudt geloven, wanneer het u verteld wordt”
(Hab. 1:5). Clarke’s Commentaryzegt dat het woord heidenenbeter vertaald
kan worden als overtreders. Dit is juist, gezien de context van vers 4 over de
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goddelozen. Met andere woorden, God heeft een heel specifieke boodschap
voor de goddelozen, of de Laodicea Kerk. God zegt hen “verbaast u, ontzet u”,
want Hij gaat een ander werk oprichten terwijl zij aan de macht zijn. De zin-
snede “doe een werk” zou vertaald kunnen worden als “richt een werk op”.
Zelfs al wil Gods Laodicea Kerk Zijn werk niet doen, God zal een Werkgaan
doen, dat ze zelfs niet zullen geloven! Wonder der wonderen! Dat is precies
wat er binnen de Laodicea en Filadelfia Kerken van God vandaag gebeurt.
Vers 5 is een profetie over de Filadelfia Kerk van God (PCG). De Filadelfia
Kerk groeit wereldwijd qua aantallen. Maar WCG leiders beweerden dat de
Kerk geen twee maanden zou bestaan. In juni 1991 zei een evangelist van de
WCG dat de PCG geen werk deed. “Ze zijn niet op de radio”, sprak hij.
Nochtans was God, zonder dat zij het wisten, de deur aan het openen voor
onze eerste radio uitzending op 30 juni, 1991. En tot hun verbazing waren we,
aan het eind van 1994, op 50 televisie stationswereldwijd. Dat zijn dan wel
50 stations meerdan waar zij op zijn. Wij zijn pas op de televisie vanaf januari
1993. De televisie geeft ons nu toegang tot ongeveer 300 miljoen mensen
wereldwijd. Dat is een fenomenale groei. Zelfs de terloopse waarnemer zou
Gods hand in dit Werk moeten zien.

Begrijpen we werkelijk Gods boodschap voor ons vandaag? Veel WCG
leden weten dat wat in de Kerk gebeurt verkeerd is. Maar zij blijven volhou-
den, “We behoren niet uit Gods Kerk te gaan.” Maar God zegt tegen hen, “Die
Kerk is goddeloosen Ik zal een ander werk oprichten.” Uzelf afscheiden van
een Kerk, die in een Laodicese toestand verkeert, is NIET HET VERLATEN VAN

GODS WARE KERK! Het is precies wat God wil dat zijn rechtvaardige mensen
zullen doen! Het trieste deel van deze profetie is, dat vele van Gods eigen
MENSEN NIET WILLEN GELOVEN DAT GOD EEN ANDERWERK IS BEGONNEN, zelfs
als het HEN WORDT “VERTELD”! Zij hebben een ernstige geloofscrisis. Wordt
aan de Laodiceërs over een nieuw Werk verteld? De Filadelfia Kerk van God
zegthet ze. PCG leden zijn een actief onderdeel van dit vertellendoor het ver-
schaffen van adressen en door het schrijven en praten met vrienden over het
Werk van de Filadelfia Kerk.

De komende Chaldeën

Als u werkelijk het boek van Habakuk begrijpt, is het zo duidelijk dat
God een nieuw Werk doet door de Filadelfia Kerk. De grootste drijfveer van
het Werk van de PCG is een oproep tot bekering. De meerderheid van de
Laodiceërs zal weigeren te luisteren. Maar vroeg of laat zal God hun aandacht
krijgen—is het nu niet, dan wel in de Verdrukking. Er is namelijk nog een deel
van het verhaal, ziet u. God heeft het Zijn natie of Kerk nooit toegestaan Hem
te verwerpen zonder strenge bestraffing. Als Gods volk Gods oproep tot be-
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kering door de Filadelfia Kerk van God niet gelooft, zal Hij nog een stukje aan
de puzzel toevoegen.

“Want zie, Ik verwek de Chaldeën, dat grimmige en onstuimige volk, dat
de breedten der aarde doortrekt om woonsteden in bezit te nemen, die de zijne
niet zijn” (Hab. 1:6). Over wie heeft God het? Hij gaat een Babylonische
macht op het toneel terugbrengen om de aandacht van mensen te krijgen. Wij
weten dat dit betrekking heeft op het nieuwe Babylonische systeem dat tot
stand komt in Europa, geleid door hedendaags Duitsland—het “grimmige en
onstuimige volk” (enkelvoud). Voor hen die het willen horen, laat God zien
dat als de splitsing in de Kerk plaatsvindt, Hij ook de beestmacht zal oprich-
ten (schrijf om onze gratis herdruk: “Het Heilige Roomse Rijk”).

De splitsing in Gods Kerk vond plaats in december 1989, een maand na
de val van de muur in Duitsland, die de weg bereidde voor Duitslands hereni-
ging. Duitsland is nu de financiële krachtcentrale van de wereld samen met
Japan. Het Heilige Roomse Rijk staat klaar om op het wereldtoneel door te
breken. De tien naties zijn bijna klaar om hun plaats in te nemen. Het enige
dat moet gebeuren is dat iemandhet geheel samensmelt. Als dat gebeurt,
neemt de grootste periode van menselijk lijden een aanvang!

De Verenigde Staten is de grootste debiteurennatie geworden in de
wereld. Amerika en Engeland gaan snel ten onder. Binnenkort zullen ze tot
slaven gemaakt zijn, als ze zich niet bekeren.

Als u deze splitsing in Gods eigen Kerk ziet, is dat DE ALLERSTERKSTE

WAARSCHUWING AAN GODS MENSEN! Het is een tijd om over te schakelen van
lopennaar rennen. Het einde van de tijd nadert snel!

God werkt de dingen uit naar Zijn vastgestelde tijd. God is erg ontzet over
het bedrog dat voortgaat binnen Zijn Laodicea Kerk. Hij zal Zich gaan bezig-
houden met diegenen die vals rechtspreken. God heeft een moeilijke beslissing
genomen. In plaats van de Kerk op het rechte pad te brengen door een trouw
en gelovig man, heeft Hij een ander Werk opgericht om hen te waarschuwen.
Als ze niet luisteren, zal God tot de volgende stap in Zijn plan overgaan.

Avondwolven

“Schrikkelijk en vreselijk is het, zijn recht en zijn hoogheid gaan van
hemzelf uit. Zijn paarden zijn vlugger dan panters, en sneller dan AVONDWOL-
VEN; zijn rossen en zijn ruiters komen aan in galop, zij komen van verre aan-
gevlogen als een arend, die toeschiet om te verslinden” (Hab. 1:7-8). Tot ons
in de Filadelfia Kerk zegt God: “Wees niet bezorgt over die Kerkleiders die
vals rechtspreken! Wees niet bezorgd, Ik zal ze onder handen nemen en met
ze afrekenen!” God zal uiteindelijk Zijn Kerk, die op een dwaalspoor zit, cor-
rigeren. Dezelfde straf die God op de Verenigde Staten en Engeland (het bij-
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belse Israël) zal uitoefenen, zal ook terechtkomen op al de leden van Gods
eigen Kerk die een “verslapte wet” accepteren.

Habakuk ziet de Chaldeën als wolven. Wolven zijn interessante dieren.
Zij zullen de hele dag slapen en vasten opdat ze klaar zijn voor de jacht gedu-

rende de nacht. De profeet Jesaja zag Israël
ook aangevallen worden gedurende de
nacht. Zo zal Gods Laodicea Kerk de prooi
worden van “avondwolven”. Een woeste,
hongerige natie is nu op het wereldgebeuren
aan het verschijnen die de Verenigde Staten
en Engeland zal vernietigen en plunderen—
evenalsGODS KERK die van het rechte
pad is afgeweken. Laodicese leiders kunnen
herhaaldelijk zeggen, “de eindtijd Elia is
niet gekomen,” of “mijn Heer vertraagt Zijn
komst,” of “vergeet de profetieën,” MAAR

DAT ZAL DE VERSCHRIKKING DIE KOMT NIET

VERANDEREN! WCG leiders hebben de pro-
fetieën die de heer Armstrong decennia lang
leerde verworpen. MAAR DAT ZAL DE

CHALDEËN NIET WEERHOUDEN OP TE KOMEN EN TE VEROVEREN!
Deze kwaadaardige natie is bijna klaar om in actie te komen. “Heel dat

volk komt om geweld te bedrijven, het aanstormen van zijn voorhoede is een
oostenwind, en het verzamelt gevangenen als zand. Met koningen drijft het de
spot en machthebbers zijn hem een belaching. Het lacht om elke vesting, het
werpt er aarde tegenop en neemt haar in” (Hab. 1:9-10). De beestmacht, met
hedendaags Duitsland aan kop, zal tegen de Verenigde Staten en Engeland
opkomen met één doel—GEWELD! Zij zullen andere koningen of vorsten nege-
ren of met hen spotten. Zij zullen geen genade of medelijden hebben. God zal
deze natie ook tegenover de Laodicea mensen brengen om hen te laten zien
hoe zij een gebrek aan medelijden hadden tegenover Gods mensen die ernaar
streefden Zijn wet te onderhouden!

Een verandering van geest

“Dan zal hij de geest veranderen, en hij zal doortrekken, en zich schuldig
maken, houdende deze zijn kracht voor zijn god” (Hab. 1:11—SV). De
Chaldeeuwse leider zijn geest zal veranderen. Veranderen waarvan? De heer
Armstrong leerde de Kerk decennia lang dat de Verenigde Staten van Europa
geleid zullen worden door een grote religieuze macht. Let erop dat Habakuk
“zijn geest” zag veranderen.
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Laten we naar een soortgelijk schriftgedeelte kijken. “Wee de Assyriër,
die de roede van Mijn toorn is, en Mijn grimmigheid is een stok in hun hand!
Ik zal hem zenden tegen een HUICHELACHTIG (GODVERGETEN—NBG) VOLK, en
Ik zal hem bevel geven TEGEN HET VOLK VAN MIJN VERBOLGENHEID; opdat hij
de roof rooft, en plundert de plundering, en
het ter vertreding stelt, gelijk het slijk der
straten. Hoewel hij het zo niet meent, en zijn
hart alzo niet denkt, maar hij zal in zijn hart
hebben te verdelgen, en uit te roeien niet
weinige volken” (Jes. 10:5-7—SV). Zelfs
hoewel de beestmacht is opgebouwd uit tien
naties, ziet God de hoofdmacht zijn resi-
dentie hebben in Assyrië, het huidige
Duitsland. Let erop dat God het plan heeft
ze te gebruiken tegen twee groepen mensen.
God zal hedendaags Duitsland zenden tegen
“een huichelachtig volk” en “tegen het volk
van Mijn verbolgenheid.” Het huichelachti-
ge volk is Israël en het volk van zijn ver-
bolgenheid is Gods Laodicea Kerk. Zij had-
den Gods waarheid en rebelleerden ertegen.

Als u naar de leiders zou gaan die nu Europa vorm geven en hen zou ver-
tellen dat zij een oorlogsmachine bouwen die op het punt staat “volken uit te
roeien,” dan zouden zij dat niet geloven! Zij geloven dat wat zij in Europa vol-
brengen tot nut van vele mensen zal zijn. Maar God openbaart door Jesaja dat,
ZELFS AL LIGT HET NIET IN HUN TEGENWOORDIGE PLANNEN OM TE VERNIETIGEN,
er een verandering van geest zal zijn OMDAT SATAN BEZIT VAN HEN ZAL NEMEN !
Het huidige Duitsland is berucht wat betreft het uitroeien van volken. God
refereert aan hen als “de roede van Mijn toorn” en “Mijn grimmigheid.” God
is kwaad op de naties van Israël en Zijn Kerk. Hij zal ze in concentratiekam-
pen, foltering en ellende voeren, veel erger dan de holocaust van de Tweede
Wereldoorlog! U kunt voor uzelf Openbaring 13 lezen over de twee beesten,
één politiek en de ander religieus, en over hoe zij “in gevangenschap voeren”
en “doden met het zwaard” (Op. 13:10).

Habakuk 1:11 (SV) laat ons zien dat deze politieke leider in Assyrië,
nadat zijn geest [ofgezindheid] verandert, zijn macht om oorlog te voeren toe-
schrijft aan zijn god, die Satan is. Er is veel macht—maar die komt van
Satan—hoewel hij zal denken dat zij van God komt! (Op. 13:4). Satan zal
deze twee leiders (politiek en religieus; Op. 13) in zijn macht krijgen en de
oorzaak zijn van de ergste tijd van gruwel en lijden in de menselijke geschie-
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denis! Hij haat Israël en Gods Kerk en is van plan ze GEWELD aan te doen!
Satan kent geen medelijden of genade.

Chaldeën als vonnis gesteld

“Zijt Gij niet vanouds, Here, mijn God, mijn Heilige? Wij zullen niet ster-
ven (SV). Here tot een oordeel hebt Gij hem gesteld, en, o Rots! om te tuch-
tigen hebt Gij hem bestemd. Gij, die te rein van ogen zijt om het kwaad te
zien, en die het onrecht niet kunt aanschouwen, waarom aanschouwt Gij de
trouwelozen en zwijgt Gij, als de goddeloze verslindt hem die rechtvaardiger
is dan hij?” (Hab. 1:12-13). Op dit punt begon Habakuk inzicht te ontvangen.
Hij wist dat God zuiver is en Zich niet inlaat met ongerechtigheid. Hij reali-
seerde zich dat God Zich bewust was van het verraad dat zich voltrok binnen
de religie van zijn tijd. Evenzo moeten ook wij ons realiseren dat God Zich
bewust is van wat zich momenteel voltrekt binnen Zijn Kerk. Habakuk reali-
seerde zich dat God de Chaldeën zou gaan gebruiken om het oordeel en de
correctie aan de natie Juda en haar religie te voltrekken. God gaat de heden-
daagse Chaldeën gebruiken om Zijn huidige Kerk te corrigeren. Hij zal de
Kerk niet weer “op het rechte pad” brengen zoals Hij dat in het verleden heeft
gedaan. God zal toelaten dat Zijn Kerk veel wreedheden zal ondergaan om te
maken dat ze naar Hem zullen terugkeren.

“Zodat Gij de mensen maakt als vissen der zee, als het kruipend gedier-
te, dat geen heerser heeft? Hen allen trekt hij op met de haak, sleept ze in zijn
net en vergadert ze in zijn zegen [soort sleepnet]; daarom is hij verblijd en hij
jubelt. Daarom slacht hij offers voor zijn net en ontsteekt ze voor zijn zegen;
want door deze is zijn deel vet en zijn spijs overvloedig. Zal hij daarom zijn
net ledigen, en VOORTDUREND VOLKEREN DODEN ZONDER MEDEDOGEN?” (Hab.
1:14-17). Deze verzen geven bloederige details over de opkomende Chaldeën.
Zij zien de mensen als vissen in de zee of als insekten. Zij hebben geen respect
voor menselijk leven! Ze zijn wreed! Zij zullen de macht hebben om hele
naties gevangen te nemen zoals een visser hele scholen vis in zijn netten
vangt. Door al de gebeurtenissen die plaatsvinden in Europa, zouden Gods
mensen zich bewust moeten zijn van en gewaarschuwd over wat er komen
gaat. Gods Laodicea Kerk zou de naties moeten waarschuwen over wat komen
gaat. Maar de leiders in Pasadena zeggen: “Bekommer u niet om profetie!”
ZOUDEN SOMMIGEN GEESTELIJK ZO STOM ZIJN OM TE GELOVEN DAT HET NEGEREN

VAN PROFETIE ERVOOR ZAL ZORGEN DAT HET ALLEMAAL VOORBIJ GAAT?
Habakuk zag deze natie alsof zij een oneindige macht bezat. Hij vraagt

God of hun vernietiging ooit ophoudt (vs. 17). God zal de Chaldeën deze keer
stoppen! Maar dat zal zijn nadat God hen heeft gebruikt om Israël en de
Laodicea Kerk te corrigeren.
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Hoofdstuk Twee 11

Habakuk had een probleem met de manier waarop God dingen deed.
Hij stelde God vragen en wachtte toen tot God hem zou corrigeren.
Habakuk vernederde zichzelf en God liet hem zien waar Hij mee

bezig was. Hij wil voor u vandaag hetzelfde doen. Deze formule werkt altijd!
God neemt onze vragen en beantwoordt ze. We behoeven God niet op een
negatievemanier te vrezen zoals Satan ons zou willen laten doen! “Ik wil gaan
staan op mijn wachttoren en mij stellen op de wal, ik wil uitzien naar wat Hij
tot mij spreken zal, en wat ik moet antwoorden op mijn klacht” (Hab. 2:1).
Mensen zijn niet zo zuiver als God. Wij kunnen ongerechtigheid zien en het
accepteren! Wij moeten gecorrigeerd worden. Habakuk ging tot God en vroeg
Hem Juda’s religie weer op het juiste spoor te zetten. God deed dat niet, daar-
om ging Habakuk naar God en vroeg Hem om hem te laten zien waar hij ver-
keerd zat.

Dat is de test voor de Laodicea Kerk. God zal hen laten zien waar Hij mee
bezig is, als zij zich vernederen en naar God gaan en Hem vragen hen te laten
zien waar ze het mis hebben. Elk lid van welke Laodicea Kerk ook die gewil-
lig tot God gaat en zich bekeert, ZAL NAAR DE FILADELFIA KERK VAN
GOD KOMEN! God gebruikt de PCG om op de deur van de Laodiceërs te
kloppen (Op. 3:20). God wil niet dat iemand van Zijn volk de wreedheid van
het oude Babylonische systeem aan den lijve zal ondervinden.

Leden van de PCG moeten ook zeker weten dat ze een berouwvolle hou-
ding hebben. Hebben we die noodzakelijke drang in ons geestelijk leven of
zijn we lauw? Het is onze taak de boodschap van Habakuk te brengen. Denk
eraan dat Habakuk 2:2 zegt dat we de boodschap duidelijk moeten maken en
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die moeten publiceren, opdat HIJ DIE HET LEEST HET OP EEN LOPEN ZAL ZETTEN

(KJV). De boodschap wordt uitgedragen door Maleachi’s Boodschap, onze
talrijke boekjes, de Filadelfia Trompet, en het televisieprogramma De Sleutel
van David. Steunt u dat ten volle als een Filadelfiër? Het is onze taak een drin-
gende boodschap te brengen, opdat hij die het leest het op een lopen kan zet-
ten.Het zal niet uitblijven! (Hab. 2:3). Deze gebeurtenissen komen bliksem-
snel naderbij en niets kan ze tegenhouden.

Wandel door uw geloof

“Zie, opgeblazen, niet recht, is zijn ziel in hem, maar DE RECHTVAARDIGE

ZAL DOOR ZIJN GELOOF LEVEN” (Hab. 2:4). De overheersende geestelijke toe-
stand in de Laodicea Kerk is er een van eigengerechtige trots. Hun ziel is
opgeblazen en niet oprecht. Velen weten dat er veel ernstige doctrinaire ver-
anderingen door de Wereldwijde Kerk van God en andere Laodicese leiders
gemaakt zijn. Maar ze weten niet wat ze eraan moeten doen. Ze zeggen: “Er
zijn veel dingen verkeerd, maar ik kan Gods Kerk toch niet verlaten?” God
heeft een nieuw werk opgezet in de Filadelfia Kerk van God. Als U niet in de
Grote Verdrukking wilt komen, DAN ZULT U ZICH VAN LAODICEA MOETEN

AFSCHEIDEN! God wil niet dat we wandelen door te zien, en een zondigende
Kerk volgen! God zegt dat EEN BEROUWVOL PERSOONUIT ZIJN GELOOFZAL WAN -
DELEN! Dat betekent dat het geloof van ieder individu zwaar getest zal wor-
den, of u zich dat nu realiseert of niet! Er is een sterk geloof voor nodig om
uzelf af te scheiden van de Laodicea Kerk. Gods ware uitverkorenen moeten
er gevoelig voor zijn waar God aan het werk is en ER DAN IN GELOOF UITSTAP-
PEN EN DATWERK VOLGEN.

Het boek Habakuk is een speciale openbaring van God voor zowel zijn
Filadelfia Kerk als Zijn Laodicea Kerken. Voor de Filadelfiërs is het bedoeld
om ons te bemoedigen in de moeilijke tijden die vlak voor ons liggen. Christus
zal spoedig terugkeren. De boodschap voor de Laodicea Kerk IS ER EEN VAN

ERNSTIGE WAARSCHUWING! DE CHALDEËN ZIJN BIJNA GEREED OM ISRAËL EN

GODS LAUWE KERK TE TREFFEN!
Het boek Habakuk is een zeer belangrijke, urgente boodschap van God

voor Zijn twee eindtijd Kerken. Gods Kerk is gespleten door doctrines die door
een eindtijd Elia in de Kerk ingesteld werden. Het boek bevat een boodschap
van hoop voor Gods Filadelfia Kerk omdat God ons openbaart dat er “geen uit-
stel meer” is in de eindtijd gebeurtenissen, die culmineren in de dramatische
wederkomst van Jezus Christus (Hab. 2:2-3). Het is echter een verschrikkelijke
waarschuwing voor Gods Laodicea Kerk omdat God hen tot bekering roept—
maar zij luisteren niet (Hab. 1:5). Spoedig zal God het tegenwoordige Duitsland
gebruiken dat de beestmacht bestuurt om hen tot bekering te brengen.
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Habakuk onthult ook dat God de Filadelfia Kerk heeft opgericht om
zowel de Laodicea Kerk als de wereld te waarschuwen voor de geweldige
gebeurtenissen DIE SPOEDIG ONZE MODERNE BESCHAVING TOT EEN GEWELDDADIG

EINDE ZULLEN BRENGEN.

Het werk van de Filadelfia Kerk van God

“Zie, opgeblazen, niet recht, is zijn ziel in hem, maar de rechtvaardige zal
door ZIJN GELOOF leven” (Hab. 2:4). God is bezig het geloof van IEDER
lid te testen. ELK INDIVIDU moet wandelen door “zijn geloof”—niet dat van
de groep of van de Kerk. Zijn eigen geloof moet hem uit de Laodicea Kerk
brengen. En zijn eigen geloof moet hem leiden om het Filadelfia Werk dat
God heeft opgericht te vinden en te steunen (Hab. 1:5). VELEN zullen niet
geloven of het vertrouwen hebben om Gods
nieuwe Werk te herkennen en te ondersteu-
nen! Dat komt omdat ze een mens of een
Kerk volgen in plaats van Jezus Christus.
Het voornaamste werk van de Filadelfia
Kerk is de Laodicea Kerk tot berouw te roe-
pen. Maar berouw waarvan? De grootste
zwakte in de Laodicea Kerken is momen-
teel eigengerechtigheid. Gezamenlijk is hun
ziel in hen opgeblazen. Om het met de ter-
men van Openbaring 3:17 te zeggen: de
meerderheid van de dienaren en de mensen
zeggen dat ze “rijk zijn en zich verrijkt heb-
ben met goederen.” Ze menen dat “ze aan
geen ding gebrek hebben.” Maar Christus
zegt dat ze “ellendig en jammerlijk en arm
en blind en naakt zijn.” Zoals Habakuk het
zegt: “hun ziel is niet oprecht.”

“Zie, Ik sta aan de deur en Ik klop. INDIEN IEMAND naar Mijn stem
hoort en de deur opent, Ik zal bij hem binnenkomen en maaltijd met hem hou-
den en hij met Mij” (Op. 3:20). Ons werk is Jezus Christus te helpen kloppen
op de deur van IEDER INDIVIDUEEL kerklid, dat wil luisteren en hopelijk
het geloof heeft om Christus te volgen. Jezus Christus is uit Gods Laodicea
Kerk weggestoten. Hij zal Zichzelf niet opnieuw toegang verschaffen tot de
dienaren of de Kerk. Maar Hij wil dat U zich bekeert. Velen die van hun stuk
gebracht zijn door de veranderingen denken dat zij in de Laodicea Kerk blij-
ven kunnen en de Filadelfia standaard hoog houden. De apostel Paulus wees
de Kerk van Corinthe terecht voor deze verkeerde houding. Hij schreef:
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“Misleidt uzelf niet; SLECHT GEZELSCHAP BEDERFT EEN GOED
KARAKTER” (1 Cor. 15:33—NIV). Een oprecht Christen, zelfs met de beste
bedoelingen, zal tenslotte verflauwen in een omgeving van boosdoeners.

Het blijkt dat de meerderheid van de Laodicese dienaren en leden willen
wat er heden gebeurt. Maar u moet gaan begrijpen dat u de Filadelfia stan-
daard niet kunt hoog houden en tegelijkertijd in de Laodicea Kerk blijven. De
Filadelfia Kerk van God is er om u het juiste alternatief te bieden om Gods
levenswijze te leven, zoals de heer Armstrong ons die heeft onderwezen. Maar
het vraagt echt GELOOF in Jezus Christus om zo’n geweldige beslissing te
nemen om uzelf van de Laodicea Kerk af te scheiden. Wij komen niet onder
de indruk van namen of grote aantallen leden. U moet wandelen door UW
GELOOF—niet door wat u ziet (2 Cor. 5:7). Het geloof van heel Gods volk

wordt nu getest. Als u in de Wereldwijde
Kerk van God bent, hebt u dan het geloof
om Maleachi’s Boodschapte lezen—de
klop ervan te horen—en uzelf af te scheiden
van een Kerk die zich van Gods waarheid
afwendt? Als u in de Filadelfia Kerk van
God bent, hebt u dan het geloof om het
visioen van Habakuk te zien en het ermee
op een lopen te zetten, ongeacht hoe moei-
lijk de spot en vervolging ook wordt? (Hab.
2:2).

Zij die al in de Filadelfia Kerk van God
gekomen zijn, zijn nog niet volmaakt. Wij
moeten ook in een berouwvolle houding
blijven of we zullen moeten lijden in de
Grote Verdrukking. God heeft de kleine
Filadelfia Kerk opgedragen om een zeer

grote en krachtige boodschap te brengen. Het is en moet zijn een werk van
geloof—geen werk van ijdelheid of eigengerechtigheid. De term Laodicea
behoort nooit gebruikt te worden als een bijnaam, maar als een passende
beschrijving van een geestelijke toestand waarvan we ons allemaal moeten
bekeren! De mensen in de Laodicea Kerk moeten de berouwvolle houding
van Habakuk hebben om te zien wat er fout is en hoe God het Laodicea pro-
bleem corrigeert. Veel te veel mensen in de Laodicea Kerken zeggen dat ze
“OP GOD WACHTEN TOT HIJ DE KERK CORRIGEERT.” GOD ZAL DIE HOUDING IN

DE GROTE VERDRUKKING CORRIGEREN! De ideale manier waarop God die
lauwe Kerk wil corrigeren is de trouwe leden noodzaken te vertrekken en
Zijn Werk, dat in de PCG gedaan wordt, te steunen.
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Gaan we naar onze gebedstoren zoals Habakuk deed en vragen we God
ons te laten zien waar wij fout zitten? Er is iets ernstig mis in de Laodicea
Kerk, evenals bij Israël in de tijd van Habakuk. Veel mensen echter, zowel
toen als nu, zagen Gods oplossing niet.

De Chaldeën worden ook gecorrigeerd

God laat ons zien dat Assyrië, of het huidige Duitsland, de roede van Zijn
toorn en verbolgenheidis. God is van plan om hen te gebruiken om op stren-
ge wijze Zijn zondigende natie en Kerk te corrigeren. De Chaldeën blijven in
gebreke hun eigen overtredingen te zien. Zij zullen ook gecorrigeerd worden,
maar door de Russische en Chinese horden (Op. 9:15-18). God zal in Zijn
rechtvaardigheid toestaan dat het Assyrische volk, dat zo wreed werd, met
dezelfde wreedheid wordt behandeld. Zij worden op hun beurt onderworpen
aan genadeloze volken.

Er bestaan veel gruwelverhalen uit de Tweede Wereldoorlog over de
wreedheid die Russische soldaten betoonden ten opzichte van de overwonnen
Duitsers. De geschiedenis zal zichzelf herhalen—alleen zal het deze laatste
keer veel en veel erger zijn. “Omdat gij vele volkeren geplunderd hebt, zal al
wat van de naties overgebleven is, u plunderen, vanwege het vergoten men-
senbloed en vanwege het geweld het land, de stad en al haar inwoners, aan-
gedaan” (Hab. 2:8). Allen die nog in leven zijn en die getroffen werden door
het huidige Duitsland zullen zich tegen hen keren en hen geweld aandoen. Het
echte goede nieuws in al deze tragische gebeurtenissen is dat God uiteindelijk
alle mensen die op aarde overblijven zal corrigeren, inclusief de Assyriërs.

Habakuk 2:9-13 is een waarschuwing voor de toekomstige Verenigde
Staten van Europa, die nu snel de status van een supermacht in de wereld aan-
nemen. Deze combinatie van naties zal voor de verwoesting van vele andere
naties zorgen. Maar ook zij zullen verwoest worden. Al deze eindtijd gebeur-
tenissen leiden tot het verbazingwekkendste goede nieuws. Tegen de tijd dat
de mens zichzelf op de rand van uitroeiing brengt, zal Jezus Christus op het
wereldtoneel verschijnen en de aarde van een totale ondergang redden.

Alle mensen zullen uiteindelijk klaar zijn om te horen wat Jezus Christus
en de opgewekte heiligen hen zullen onderwijzen. Onze grootste taak als eer-
stelingen van Gods uit geest geboren Familie moet nog komen. Wij zullen uit-
eindelijk openlijk aan de wereld geopenbaard worden, als de mensheid genoeg
vernederd is om er aandacht aan te schenken.

Goed nieuws te midden van de ellende

Nadat Jezus Christus tussenbeide komt om de zelfvernietiging van de
aarde een halt toe te roepen, zal het grootste nieuws in de geschiedenis van de
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mens een aanvang nemen. “Want de aarde zal vol worden van de kennis van
des Heren heerlijkheid, gelijk de wateren die de bodem der zee bedekken”
(Hab. 2:14). Eindelijk zal de hele aarde het ware Evangelie ontvangen. Zij zul-
len de “kennis van des Heren heerlijkheid” te zien krijgen, niet de kennis van
de mensover de persoon van Christus.

De kennis die uiteindelijk aan de wereld gegeven zal worden werd door
Herbert W. Armstrong in Gods Kerk gegrondvest in het Filadelfia tijdperk.
Voor hij stierf droeg de heer Armstrong de staf over aan de leiders in Pasadena
en verwachtte dat zij deze kennis zouden bewaren. DAARIN HEBBEN ZE
GEFAALD! In feite hebben ze die verworpen door alle grote boeken van de
heer Armstrong niet meer te herdrukken. Jezus Christus heeft nu de verant-
woordelijkheid voor het bewaren van Zijn waarheid overgedragen aan de

Filadelfia Kerk van God. De belangrijkste
manier waarop we die waarheid bewaren is
door die te geloven en ernaar te leven! Wij
in de Filadelfia Kerk van God hebben een
grote taak ontvangen. Wij moeten Gods
waarheid trouw bewaren, willen we aan het
geweld van de Grote Verdrukking ontsnap-
pen.

“Wat baat het gesneden beeld, daar zijn
maker het gehouwen heeft; het gegoten
beeld, dat een leugenleraaris, dat de maker
op zijn maaksel vertrouwt, terwijl het stom-
me afgoden zijn, die hij maakt? Wee hem
die tot een stuk hout zegt: Ontwaak, en tot
een stomme steen: Word wakker. Zou die
onderrichten? Zie, hij is gevat in goud en
zilver, doch er is volstrekt geen geest in

hem” (Hab. 2:18-19). In alle openhartigheid gezegd, de Wereldwijde Kerk van
God is een leugenleraargeworden. Elke Kerkleider die zegt dat hij gelooft in
de “volle goddelijkheid van Vader, Zoon en Heilige Geest” leert leugens. Ieder
van Gods dienaren die zou leren dat een Christen nu wedergeboren is, is een
leugenleraar. Deze verzen zijn verwant met hetzelfde verhaal uit 2
Thessalonicenzen 2:10-12. De mensen die nu leiding geven in Pasadena heb-
ben Gods waarheid niet lief, anders zouden ze de ernstige doctrinaire veran-
deringen niet gemaakt hebben, die ze gemaakt hebben. Het hoofdkwartier in
Pasadena leert leugens en als u deel van hun regeringsgebied blijft uitmaken,
zegt God dat uzelf door die leugens bedrogen zult worden. Of zoals Habakuk
het stelt: het baat niet in een Kerkorganisatie te blijven die u leugens leert. Ze
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zijn als stomme afgoden. Zij hebben geen positief nut! En hun negatieve
invloed kan zeer groot zijn.

Lees Habakuk 2:17. Het beschrijft de verwoesting van onze naties en de
Kerk. Onze steden zullen als Beiroet worden! Onze Israëlitische landen zullen
als Libanon worden! Kunt u zich voorstellen New York, Los Angeles, Londen,
Sydney of Johannesburg verwoest door oorlogsgeweld? Libanon werd eens als
de parel van het Midden-Oosten beschouwd. Maar nu is het een door oorlog
verscheurd waarschuwingsteken van wat de naties van Israël te wachten staat!
Grote verwoesting doemt op aan de horizon, en nog weigert de Wereldwijde
Kerk van God de naties van Israël te waarschuwen voor hun dreigende onheil!
De Kerkleiders in Pasadena hebben niet alleen Christus en de heer Armstrong
verraden—zij hebben ook de wereld verraden! De leiders van de WCG denken
dat ze de wereld een genoegen kunnen doen door te geven aan rampenfondsen.
Zou het niet veel beter zijn om de wereld de waarheid te doen horen? Zelfs
wereldleiders spreken vandaag over “geefmoeheid”. Zij zien geen einde aan de
wereldproblemen. Maar Gods waarheid geeft de wereld hoop. Zelfs hoewel de
WCG de macht bezit om de wereld te waarschuwen enhoopte geven, zijn ze
bezorgder om hun imago tegenover een paar “sektes” bestuderende groepen
die zeer weinig van echt Christendom afweten!

Kijk naar Jezus Christus

“Maar de Here is in zijn heilige tempel. Zwijg voor Hem, gij ganse aarde!”
(Hab. 2:20). Habakuk geeft ons de sleutel voor het nemen van ons besluit of
we al dan niet ons van de WCG moeten afscheiden. Jezus Christus is in Zijn
tempel—de Kerk die Hij leidt. Als we zien waar Christus de leiding heeft, dan
behoren we onszelf te vernederen en te volgen. Jezus Christus heeft in deze
eindtijd een nieuw Werk opgezet. VELEN van Gods eigen volk willen het niet
GELOVEN! Er is een GROTE GELOOFSCRISIS in Gods Laodicea Kerk.
Maar de Filadelfia Kerk GELOOFT God wel en steunt Zijn Werk. God beloont
hen met de hoogste posities in Zijn Koninkrijk voor alle eeuwigheid!

“Het gebed van Habakuk, de profeet. Op Sigjonot. Here, ik heb de tijding
aangaande U vernomen, ik ben, Here, met vreze voor uw werk vervuld; roep
het in het leven in de loop der jaren, maak het openbaar in de loop der jaren;
gedenk in de toorn aan ontfermen!” (Hab. 3:1-2). Sigjonotis een muziekterm,
die een treurzang of lied over een vreselijke tijdbetekent. Habakuk waar-
schuwt voor de perverse uitspraken die van de Laodicese dienaren kwamen,
die een splitsing in Gods Kerk forceerden. Hij vertelt de boodschap over de
komende vreselijke tirannie en ballingschap onder de Chaldeën. Hij onder-
wijst de boodschap over de wederkomst van Jezus Christus en de verwoesting
van het moderne Babylon.
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God wil dat Zijn twee Kerken die boodschappen vandaag begrijpen!
Habakuk had een houding waarmee God kon werken. Hij hoorde God spre-
ken en ging toen tot actie over! Hebben wij datzelfde geloof? Begrijpt u de
boodschap? En zo ja, WILT U DAN DAAROP ACTIE ONDERNEMEN?

Hoewel Habakuk zag dat Gods woede een massale verwoesting in de
onmiddellijke toekomst toeliet, vroeg hij God moedig om “Zijn Werk in het
leven te roepen in de loop der jaren”. Beter is het vertaald in de Old Testament
Interlinear Biblemet: “Geef nieuw leven aan uw werk temidden van rampen.”
We weten hoe God Zijn Werk heeft doen herleven gedurende de laatste dagen
van deze stervende wereld. De PCG brengt Gods boodschap. Slechts vijftig
procent van de Laodiceërs zal door hun martelaarschap in de Grote
Verdrukking gered worden (Matth. 25:1-10; Op. 6:9-11). De grote schare zal
tot bekering komen en gespaard worden voor “de dag des Heren” (Op. 7:9).
Wij weten dat zelfs Gods toorn een positieve uitwerking zal hebben—als
resultaat daarvan zullen mensen gered worden!

Gedenk de Wet van Mozes

“God kwam van Theman, en de Heilige van den berg Paran. Sela. Zijn
heerlijkheid bedekte de hemelen, en het aardrijk was vol van Zijn lof. En er
was een glans als des lichts, Hij had hoornen aan Zijn hand, en aldaar was Zijn
sterkte verborgen” (Hab. 3:3-4—SV). Evenals de profeet Maleachi (Mal. 4:4),
neemt Habakuk ons mee terug naar het begin van Israël als een natie. Hij
dwingt ons de tijd te gedenken toen God Zijn WET gaf. De berg Paran is dezelf-
de als Horeb of Sinaï. “Hij zeide dan: De HEERE is van Sinaï gekomen, en is
hunlieden opgegaan van Seïr; Hij is blinkende verschenen van het gebergte
Paran, en is aangekomen met tien duizenden der heiligen; tot Zijn rechterhand
was een vurige wet aan hen” (Deut. 33:2—SV). God zal Zijn werk door Zijn
wet doen herleven. Jezus Christus zal het bestuur van God over deze aarde
herstellen door het onderwijzen van de WET! Wij in Gods Kerk kunnen Zijn
wet niet met een korreltje zout nemen. Willen we naar “een plaats van veilig-
heid” gaan, dan moeten we vasthouden aan Gods wet!

Wat is er werkelijk mis met de huidige Laodiceërs? Het draait allemaal
om de wet. Kerkleiders kunnen redeneren over hun veranderingen. Ze kunnen
het groei noemen, terwijl het in werkelijkheid perverse uitspraken zijn. De
grote wet van God is door hen afgezwaktof belasterd. Tenzij ze zich spoedig
bekeren, zullen de Laodicese dienaren en leden Satans grimmigheid te verdu-
ren krijgen!
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Hoofdstuk Drie 19

Habakuk 3:5-15 is een levendige beschrijving van wat er over Israël en
Gods Kerk komen gaat. Er zullen honger, dodelijke epidemieën en
massale vernietiging zijn! Dat wordt werkelijkheid! Het visioen was

zo reëel voor Habakuk, dat het hem lichamelijk ziek maakte (vs. 16). Vers 17
laat zien dat waar hij getuige van was in werkelijkheid de NUCLEAIRE WIN-
TER was! Is ons begrip van de komende eindtijd gebeurtenissen voor ons zo
reëel dat we ervan beven? Het moet ons niet alleen doen beven—maar ook tot
bekering brengen—en doen bidden dat het allemaal spoedig over zal zijn!

Nucleaire winter

Deskundigen vertellen ons dat een nucleaire winter het resultaat zal zijn
van een kernoorlog. Dat betekent dat het klimaat kouder zal worden door een
langdurige blokkade van het zonlicht door stofwolken, opgeworpen door de
luchtdruk van exploderende bommen. Natuurlijk zal er ook een zware nucle-
aire fall-out zijn [een regen van radioactieve deeltjes]. Mensen, dieren en
planten zullen blootgesteld worden aan dodelijke straling.

De problemen zijn bijna te verschrikkelijk om er ook maar over na te den-
ken. Maar Gods profeten wisten dat de mens zijn zonden onder ogen zou moe-
ten zien. De profeet Habakuk schreef over een nucleaire winter. Hij sprak over
een “grimmig en onstuimig volk” dat Israël zou aanvallen (Hab. 1:6-17). De
mensen worden behandeld als vissen in een net. Geen barmhartigheid wordt
hen betoond. Dat is echter niet het ergste! “Toen ik het hoorde, beefde mijn
binnenste; op het gerucht daarvan sidderden mijn lippen; bederf kwam in mijn
gebeente en ik beefde op de plaats waar ik stond; toch zal ik rustig afwachten
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de dag der benauwdheid, wanneer die aanbreken zal voor het volk dat met
benden ons aanvalt” (Hab. 3:16). Hij schreef over “de dag der benauwdheid”
voor Israël—of de Grote Verdrukking. Zijn belangrijkste visioen ging over de
eindtijd, niet tijdens zijn leven. Habakuk had nooit een zo volslagen schrik-
aanjagend iets in een visioen aanschouwd! Zijn “binnenste beefde” en zijn
“lippen trilden”, ja “sidderden”! Het viel hem moeilijk zijn ambt als profeet te
vervullen. Toch werd het probleem nog ernstiger. Bederf (“verrotting” zegt de
SV) kwam in zijn gebeente. ONBESCHRIJFELIJKE ANGST WEERHIELD ZIJN BOTTEN

OM ZIJN LICHAAM BIJ ELKAAR TE HOUDEN! De botten zijn de sterkste delen van
de mens, het stabiele geraamte voor het hele lichaam. Habakuk werd bijna als
een vormloze, slappe pudding! Dat was de uitwerking van de verpletterende
ontsteltenis en de acute pijn die hij leed door het nucleaire visioen.

God openbaarde Habakuk HET MEEST

SCHRIKAANJAGENDE VISIOEN VAN WAT DEZE

AARDE OOIT ZOU TREFFEN. Hij zag heel reëel
een kernoorlog en de gevolgen daarvan. Hij
behoefde het alleen maar in een visioen te
zien om klaar wakker te worden. Wat zal het
de mensen doen die het aan den lijve zullen
ondervinden? “Alhoewel de vijgeboom niet
bloeien zal, en geen vrucht aan den wijnstok
zijn zal, dat het werk des olijfbooms liegen
zal, en de velden geen spijze voortbrengen;
dat men de kudde uit de kooi afscheuren zal,
en dat er geen rund in de stallingen wezen
zal” (vs. 17—SV). Waarom zou de vijge-
boom zelfs niet bloeien? OMDAT DE

CHALDEËN ISRAËL MET KERNWAPENS AANVALLEN! (Hab. 1:6-17). Zelfs een con-
ventionele oorlogvoering zou de vijgeboom er niet van weerhouden te bloei-
en. Het gaat hier duidelijk over een grote kernaanval!

Er zitten geen druiven aan de wijnstok. Zelfs als de wijngaarden niet ver-
zorgd worden zouden ze toch nog enkeledruiven voortbrengen. ALLEEN
nucleaire fall-out zou er de oorzaak van kunnen zijn dat deze wijnstokken
helemaal geen vruchten zouden produceren! Er zitten geen olijven aan de
olijfbomen. Binnenvallende legers, voor de tijd van de kernbom, zouden nooit
een landstreek zo totaal verwoest kunnen hebben! DIT IS EEN NIEUW SOORT

VERSCHRIKKING DIE ZIJN WEERGA NIET HEEFT. De velden geven geen oogsten.
Alle opbrengst ontbreekt. Waarom? Nucleaire fall-out en nucleaire winter vor-
men de enige verklaring! De bommen worden op de steden gegooid, maar het
platteland wordt ook aangetast.
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Er zijn geen schapen in de schaapskooien en ook geen ander vee in de
stallen. Totaal niet! Alleen atoomkracht zou zulke grote schade kunnen aan-
richten! Het is even erg als Christus voorzei (Matth. 24:21; Dan 12:1; Jer.
30:7). ALS WE ALLEEN MAAR DE MENSEN ZOUDEN KUNNEN DOEN
ONTWAKEN! Niets kan de vervulling van deze profetieën tegenhouden—
behalve berouw en bekering tot God!

“Hoort dit woord, dat Ik over u aanhef, een klaaglied, huis Israëls:
Gevallen is zij, zij zal niet weer opstaan de jonkvrouw Israëls, nedergewor-
pen ligt zij op haar bodem, niemand richt haar op. Want zo zegt de Here HERE:
De stad die met duizend uittrekt, zal er honderd overhouden, en die [dat is
diezelfde stad van 1000] met honderd uittrekt, zal er tien overhouden voor het
huis Israëls” (Amos 5:1-3). De stad is het doelwit. KERNBOMMEN ZUL-
LEN OP DE GROTE STEDEN VALLEN! Een verlies van TIEN PROCENT
in een militaire campagne is desastreus. Hier sterft 90% van de mensen in de
stad onmiddellijk! Uiteindelijk blijft slechts 10% van de overlevenden in
leven. Slechts 10 van de 1000 blijven over—of 10.000 van een miljoen. Dit
spreekt van een vernietiging van 99% van de bevolking van onze grote
steden!

“Ook al zouden dan tien mannen overblijven in een en hetzelfde huis—
zij zullen sterven. Neemt zijn oom (naaste vriend—SV) hem op, of die hem
verbrandt, om zijn gebeente uit het huis weg te ruimen, dan zal hij zeggen tot
wie achter in het huis is: Is daar nog iemand bij u? en als deze zegt: Niemand,
dan zal hij zeggen: Stil! Want het is niet om er de naam des HEREN bij te noe-
men. [want zij waren niet om des HEREN Naam te vermelden (SV), of: wij
mogen de Naam van de Here er niet bij noemen (KJV)] (Amos 6:9-10). Hier
gaat het over een nucleaire holocaust, evenals in andere schriftplaatsen
(Matth. 24:21; Dan. 12:1). Dit ZAL DE GROOTSTE ELLENDE ZIJN DIE
DE MENS OOIT OVERKOMEN IS!

Zo is het hier ook in Amos. Een oom komt binnen en verbrandt de lijken
en haalt de beenderen uit het huis. Ongetwijfeld vanwege de straling was
iedereen in het huis dood. Niets wijst op een invasie van een leger. Toch heerst
de dood in desteden.

“Want zie, de HERE geeft bevel, en Hij zal het grote huis slaan met inwa-
tering, en het kleine huis met spleten.” (vs. 11—SV). De KJV geeft voor
“inwatering” het woord “breuken”, waardoor het water binnenkomt. Het
woord “breuken” is bijzonder. De Anchor Bible Commentaar zegt dat “er geen
enkel ander woord voorkomt dat van dezelfde stam afkomstig is.” De
Gesenius Hebrew-Chaldee Lexicondefinieert het woord breukenals “DAUW-
DRUPPELS”. Als u nauwkeurig het verbandnagaat dan lijdt het geen twijfel dat
hier gesproken wordt over NUCLEAIRE FALLOUT!
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Het woord “spleten” betekent “scheuren”. Dat is “een scheur of laesie in
het weefsel, gewoonlijk daar waar de huid in het slijmvlies overgaat” volgens
Webster’s Woordenboek. Het grondwoord betekent: “in stukken scheuren”.

“Dauwdruppels” of nucleaire fallout zal menselijk vlees zeer zeker “in
stukken scheuren”. ER IS EEN KERNOORLOG OP KOMST! VEEL bijbel-
teksten vertellen ons dat! We kunnen er niet onderuit.

“Toen zond Amazia, de priester van Bethel, aan Jerobeam, de koning van
Israël deze boodschap: Amos smeedt een samenzwering tegen u te midden
van het huis van Israël; het land zal al zijn woorden niet kunnen verdragen”
(Amos 7:10). Dit is een harde boodschap om te moeten ontvangen. HET
LAND ZOU DE WOORDEN VAN AMOS NIET KUNNEN VERDRAGEN!

De overlevering vermeldt dat Amos gedood werd omdat hij Gods bood-
schap bracht. De Filadelfia Kerk van God
moet heden een veel sterkere waarschuwing
brengen. Onze taak is niet makkelijk.

Hoewel Habakuk de komende nucleaire
verschrikking zag alsof het voor zijn ogen
gebeurde, werd hij niet depressief. Hij reali-
seerde zich dat de uiteindelijke uitkomst in
zijn geheel zeer positief was. Hij wist dat
Gods regering tenslotte op aarde hersteld
zou worden. “Nochtans zal ik juichen in de
Here, jubelen in de God van mijn heil. De
Here HERE is mijn kracht; Hij maakt mijn
voeten als die der hinden, Hij doet mij treden
op mijn hoogten” (Hab. 3:18-19). Hij raakte
zo opgewonden door die kennis dat het
scheen alsof hij op lucht zou kunnen lopen.
Habakuk zou kunnen springen als een hert.

Onze mensen in de Filadelfia Kerk van God moeten ernaar streven om zoals
Habakuk te zijn! Al gaan we ook door de moeilijkste beproevingen van ons
leven, het is voor een geweldig doel. We bevinden ons nu in de laatste testperio-
de, waarin we, als beloning voor onszelf, klaargemaakt worden als een pilaar in
de tempel van God. God maakt ons gereed als eerstelingen, opdat we Hem kun-
nen helpen bij de oogst van de wereld in de nabije toekomst. God wil dat u en
iedereen die er aandacht aan schenkt, de komende catastrofe zal ontgaan.

Het boek Habakuk werd aan de koorleider gegeven (Hab. 3:19). Het
moest op de Pinksterdag worden gezongen. In zijn dagen zou dit gezang als
een eenzame stem geklonken hebben die weinig bijval kreeg. Maar als men
het zou horen, zou het boek Habakuk een boodschap van geweldige verwach-
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ting zijn geweest in een maatschappij die naar haar laatste ademteug snakt.
Het lijkt precies op het werk van de Filadelfia Kerk van God nu. Hoewel we
klein zijn en gedeeltelijk niet gehoord worden, hebben we een prachtig lied te
zingen. Onze boodschap is er een van grote verwachting. Ons werk is prach-
tig. Hoewel de onmiddellijke toekomst donker is, zal Jezus Christus spoedig
terugkeren en zal er een nieuwe dag gloren voor de gehele mensheid. Laten
we ons allen verheugen en het WERK afmaken!
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AANVULLENDE LITERATUUR
De Filadelfia Kerk van God geeft veel informatieve en belangwekkende

publikaties uit, die u kunt aanvragen. Hier volgen er bijvoorbeeld een paar:

De Wachter uit Ezechiël

Dit boekje legt de betekenis uit van veel krachtige profetieën die in de
Bijbel in het boek Ezechiël te vinden zijn. Het boek Ezechiël is duidelijk een
boodschap voor de eindtijd. Het onthult specifieke profetische gebeurtenissen
die momenteel in de Verenigde Staten, Groot-Brittannië, en vele andere
Engelssprekende naties in vervulling gaan. Ieder mens op aarde zal ten
diepste te maken krijgen met deze profetieën.

Jeremia—Onheilsprofeet—of Profeet van Hoop?

Het boek Jeremia werd aan Israël geschreven toen zij al meer dan 100 jaar
in ballingschap waren. Denk daar eens over na! Waarom zou God Jeremia
zoiets laten doen? Omdat het boek Jeremia in de eerste plaats voor Israël in de
eindtijd is! En dat betreft ook het geestelijke Israël, of Gods Kerk.

Alle bovenstaande gratis lectuur kunt u aanvragen. Ze wordt u zonder
portokosten toegezonden. Het zijn kosteloze publikaties, uitgegeven in het
algemeen belang. Schrijf vandaag nog naar het adres van het kantoor dat het
dichtst bij u is om uw gratis exemplaren! De adressen vindt u op de volgende
pagina.
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